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Høringsinnspill av regulering av fisket etter leppefisk i 2017 

 

2.1. Totalkvote 

Jeg mener det er fornuftig å avvente med å sette totalkvote til man ser hvorledes andre tiltak 

slår ut for 2017. Dersom man vurderer totalkvote bør det settes en garantert kvote pr. fartøy. 

 

2.2 Kvote på fartøynivå 

Forslaget om å sette kvote på fartøynivå støttes. Utfra de statistikker som leveres med høringen 

virker 100.000 pr. fartøy som fornuftig forslag. 

Det er imidlertid viktig å presisere at det for 2017 ikke må brukes en reduksjonsfaktor for 

tidligere fangster. Fravær og mindre fisketid grunnet eks. sykdom, permisjoner o.l hos 

yrkesfiskere i 2016 vil derfor slå urimelig ut.  

 

2.3 Deltagelse 

Jeg er imot å lukke leppefiske. Jeg mener det ikke er nødvendig å differensiere mellom A og B 

fiskere.  

Jeg støtter imidlertid forslaget om å ha maks ett fartøy pr. fisker. 

 

Jeg har ingen andre kommentarer utover ovennevnte. 

 

Mvh 

Jan Roger Ekedal 

 


